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Op 20 november van het vorig jaar hebben we een overleg gehad met het onderwijsveld om met 
elkaar te praten over luchtkwaliteit en ventilatie in schoolgebouwen. Naast een uitwisseling van 
ervaringen en een vooruitblik op het IHP-traject is daar ook de aangekondigde, maar op dat 
ogenblik nog niet gepubliceerde SUVIS-regeling aan de orde gekomen. SUVIS staat zoals 
bekend voor Specifieke Uitkering Ventilatie in Scholen. Daarbij zijn er vragen gesteld hoe we hier 
als gemeenten mee om zouden gaan. 

Op 3 december 2020 heeft het rijk de SUVIS-regeling gepubliceerd en open gesteld voor 
inschrijving. Op grond van de regeling kon 30% subsidie worden verkregen voor investeringen in 
verbetering van de ventilatie en in maatregelen voor energiebesparing. Voor bekostiging van het 
resterende deel van de investering (70%) zouden gemeente en schoolbesturen afspraken 
moeten maken. De gemeente was de formele aanvrager van de subsidie.

Op 10 december 2020 hebben we vervolgens aan de schoolbesturen een aanbod gedaan voor 
het inschrijven op de subsidieregeling (zie bijlage). Dat heeft geleid tot aanvragen voor het 
Trinitas College (voor de beide vestigingen) en voor De Zevensprong. Voor het Trinitas College 
resulteerde dat in een positieve beschikking met toekenning van subsidie voor de beide 
vestigingen. Voor De Zevensprong heeft de aanvraag helaas niet geleid tot subsidieverstrekking 
omdat het maximum in het beschikbare bedrag voor de regeling inmiddels bereikt was.

Inmiddels heeft het rijk de SUVIS-regeling verlengd en kunnen er tot en met 31 januari 2022 
nieuwe aanvragen worden gedaan. Voor deze 2e tranche is totaal € 100 miljoen beschikbaar. De 
voorwaarden vanuit het rijk zijn hetzelfde gebleven ten opzichte van de 1e tranche.

We hebben als gemeenten besloten om onder dezelfde voorwaarden het scholenveld de 
mogelijkheid te bieden om gebruik te maken van de regeling. Voor alle duidelijkheid volgen 
hieronder nogmaals de spelregels:

 De schoolbesturen beoordelen in eerste instantie voor welke gebouwen op basis van de 
criteria een zinvolle aanvraag kan worden gedaan. 

 In onderling overleg besluiten we vervolgens samen voor welke gebouwen een concrete 
aanvraag zal worden gedaan.

 We zetten in op aanvragen, waar een integrale aanpak van verbetering luchtkwaliteit en 
energiebesparing en -transitie onder ligt.

 De gemeente  geeft het bedrijf Slim Opgewekt opdracht om deze aanvraag met plan van 
aanpak voor te bereiden. Daarbij wordt van vanuit het schoolbestuur de inspanning 
verwacht om de benodigde gegevens zo snel mogelijk aan te leveren.



 De financiële onderbouwing van het plan van aanpak is gestoeld op het model van Slim 
Opgewekt (maar niet noodzakelijkerwijs uitgevoerd door Slim Opgewekt), waarbij we een 
exploitatieperiode van 20 jaar hanteren, waarin de jaarlijkse lasten van de investeringen 
deels worden goedgemaakt door de subsidie en de te realiseren besparingen. Hiervoor is 
het idee een gemeentelijk fonds in te richten. Voor een eventuele onrendabele top zijn we 
bereid om de nieuwe gemeenteraad van Dijk en Waard voor te stellen om deze op basis 
van een 50/50 verdeling tussen gemeente en schoolbesturen te bekostigen.

 Uiteraard zal uit de aanvragen en de hiervoor op te stellen plannen van aanpak met de 
financiële onderbouwing ( in kader subsidieaanvraag) duidelijk moeten worden over 
welke bedragen we praten. 

 Als het uiteindelijk tot uitvoering komt neemt het schoolbestuur in beginsel het 
bouwheerschap op zich. 

Nogmaals benadrukken we dat voor ons voorstel voor de wijze waarop we de investeringen en 
de bekostiging van de onrendabele top willen vorm geven het voorbehoud geldt dat de nieuwe 
gemeenteraad hiermee akkoord gaat. We verwachten dat de raad hier in de 1e helft van 2022 
een besluit over zal nemen. 

Graag zien we de verzoeken voor het indienen van een aanvraag voor de regeling zo snel 
mogelijk, maar in ieder geval uiterlijk 15 december 2021 tegemoet. U kunt u aanvraag per email 
richten aan: Klaas-Jan van Leeuwen k.j.vanleeuwen@heerhugowaard.nl  .   Voor eventuele vragen 
over het bovenstaande kunt u hem bereiken onder nummer 06-52470807.  
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Bijlage: email van 10 december 2020

Beste allen,

Zoals in de email van 1 december aangegeven hebben Jeffrey en ondergetekende gisteren overleg 
gehad met de beide wethouders onderwijshuisvesting, John Does en Jasper Nieuwenhuizen. We 
hebben teruggekeken naar het overleg met jullie op 20 november jl. en de vragen die hierin naar 
voren zijn gekomen. 

Jeroen Spanbroek heeft in het overleg de vraag gesteld of er een bijdrage vanuit de gemeente 
mogelijk is voor de aanschaf van CO2-meters. De wethouders gaven aan dat zij bestuurlijk geen 
mogelijkheden zien voor een financiële bijdrage hierin. 

Vanuit de wethouders wordt het toegejuicht dat er vanuit het onderwijsveld de bereidheid is om in de  
vorm van een begeleidingsgroep mee te denken in een plan van aanpak voor het opstellen IHP.

De meeste aandacht in de bespreking is uitgegaan naar de regeling SUVIS en naar mogelijkheden om 
tot succesvolle subsidieaanvragen te komen. Bestuurlijk staat men de volgende aanpak voor:

 De schoolbesturen beoordelen in eerste instantie voor welke gebouwen op basis van de 
criteria een zinvolle aanvraag kan worden gedaan. 

 Deze sluiten ze kort met ons en samen besluiten we voor welke gebouwen een concrete 
aanvraag zal worden gedaan (criterium instandhoudingtermijn locatie).

 We zetten in op aanvragen, waar een integrale aanpak van verbetering luchtkwaliteit en 
energietransitie onder ligt.

 Vanuit de gemeentekant zijn we bereid om Slim Opgewekt opdracht te geven om deze 
aanvraag met plan van aanpak voor te bereiden. Daarbij wordt van vanuit het schoolbestuur 
de inspanning verwacht om de benodigde gegevens zo snel mogelijk aan te leveren.

 De financiële onderbouwing van het plan van aanpak is gestoeld op het model van Slim 
Opgewekt (maar niet noodzakelijkerwijs uitgevoerd door Slim Opgewekt), waarbij we een 
exploitatieperiode van 20 jaar hanteren, waarbij de jaarlijkse lasten van de investeringen 
deels worden goedgemaakt door de subsidie en de te realiseren besparingen. Hiervoor is het 
idee een gemeentelijk fonds in te richten. Voor de zogeheten onrendabele top zijn de 
wethouders in beginsel bereid om de gemeenteraden voor te stellen om deze op basis van 
een 50/50 verdeling tussen gemeente en schoolbesturen te bekostigen.

 Uiteraard zal uit de op te stellen plannen van aanpak met de financiële onderbouwing ( in 
kader subsidieaanvraag) duidelijk moeten worden over welke bedragen we praten. 

 Als het uiteindelijk tot uitvoering neemt het schoolbestuur in beginsel het bouwheerschap op 
zich. 

Graag vernemen we jullie reactie op ons voorstel en zien een eventueel voorstel voor de 
schoolgebouwen die volgens jullie in aanmerking komen tegemoet. 

Met vriendelijke groet
Klaas-Jan van Leeuwen
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